
 Číslo materiálu:  3/53 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   25.2.2015  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Sedláček, Fedorovič, Beránek, Šibrava, Bartl, Klečák, Tvrdík, Procházka, Kraus, 

Malík, Mottl, Kubát, Kubový 

Louda, Papaj 

Morávek 

Hosté:  

Příští jednání: 1.4.2015 (středa 17.00), 6.5.2015 (středa 17.00), 10.6.2015 (středa 17.00)  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 2. zasedání komise dopravní ze dne 25.2.2015 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

a) úvodní slovo předsedy komise Ing. Zdeňka Sedláčka 

b) Koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor správy majetku, dále jen OSM) seznámil komisi 

se jmenováním dvou nových členů, (por.Louda-DI PČR a p.Kubový-velitel MP) také oznámil, že 

současný počet členů komise je 16, aby byla komise usnášeníschopná, bude vždy nutná účast 

min. 9 členů (na dnešním jednání je přítomno 13 členů) 

c) projednání předložených žádostí aj.: 

- žádost obyvatel Ostašovy ulice o její zjednosměrnění (parkovací pruh, vyhrazená místa ZTP), 

Komise se těsnou většinou počtu hlasů (7) přiklonila k variantě zamítnutí požadavku na 

zjednosměrnění ulice a k parkování vozidel využít zelený pás podél komunikace, zbylých 6 hlasů 

se přiklání ke zjednosměrnění Ostašovy ulice – OSM s uvedeným výsledkem seznámí žadatele 

- žádost L.Naděje na vybudování parkoviště v Mazákově ulici včetně odkupu části pozemku, 

Komise jednomyslně doporučuje prozatím nabídku p.Naděje nepřijmout, důvodem je probíhající 

spor se Státním statkem a také postupující stavební akce „Regenerace sídliště Šipší“ – OSM 

informuje žadatele o přijatém stanovisku komise dopravní  

- pozvánka KÚ Stř. kraje na jednání ohledně regionální veřejné drážní osobní dopravy na rok 

2015/2016, Komise k současnému jízdnímu řádu nemá připomínek, jeden člen komise 

(p.Klečák) se přesto chce jednání KÚ účastnit a prezentovat zde své osobní připomínky a náměty 

- žádost p.Bažaty o umístění „obytné zóny“ do části horního Žižkova, komise jednomyslně 

zamítla (z mnoha důvodů) tento požadavek, jde o řešení neekonomické, technicky náročné aj. 

d) projednání návrhů a připomínek členů komise: 

- Fedorovič obeznámil komisi s plánem instalace vlastní plnící stanici CNG v budoucím areálu TS, 

dále s podobou malých autobusů (IVECO) pro vjezd do centra města aj. 

- Tvrdík představil své návrhy možných tras uvedených malých autobusů 

- Kraus požádal o prověření možnosti odstávky 3kolejí během rekonstrukce Malínského mostu, 

předseda komise odpověděl na místě, že to není možné (myšlen pohyb obyvatel přes kolejiště), 

dále poprosil o instalaci dopravního značení zamezující stání vozidel v blízkosti křižovatek 

Sportovců/Waldhauserova, Ledrova/Novodvorská a Kadalínova/Novodvorská, OSM neprodleně 

započne kroky vedoucí k instalaci tohoto dopravního značení (žádost na DI PČR a ODaSH) 

- Klečák oznámil, že plánuje návštěvu jednání o novém jízdním řádu drážní dopravy konané 

v Poděbradech, dále se dotázal na zlepšení parkování kolem hlavního nádraží v Sedlci a také 

upozornil na skutečnost, že vlaková zastávka „Sedlec“ není osvětlena – OSM prověří připomínky 

tohoto člena komise a na příštím jednání p.Klečákovi odpoví 

- Sedláček v souvislosti s předchozí připomínkou k osvětlení vlakové zastávky seznámil komisi 

s připraveným projektem na elektrizaci železnice tratě Kutná Hora – Zruč atd., po jejíž realizaci 

by došlo i ke zmíněným nasvětlením vlakových zastávek 

- Mottl se dotazoval na možnou úpravu parkoviště před novou Poliklinikou, resp. před 

pohotovostí, OSM prověří jeho návrh, dále byla široce diskutována možnost úpravy křižovatky 

Zámecká/Vítězná včetně instalace poptávkového semaforu pro chodce 

- Kubový informoval komisi, že již během přípravy zádlažby historického centra upozornil na 

možnost vytvoření zálivů pro autobusové zastávky, jeho připomínky nebyly vyslyšeny, dále 

komisi informoval o nutnosti řešení parkování na sídlišti Šipší, před lety provedli monitoring 

stavu nesprávně zaparkovaných vozidel na tomto sídlišti a jednalo se prý o cca 150 vozidel 

e) různé: 

- p.Vepřek předal členům komise, kteří se nemohli účastnit prvního zasedání jejich jmenovací 

listiny a informoval komisi o doporučení por.Loudy, aby se jednání konala v dřívějších hodinách 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 211/15 k zápisu komise dopravní  

Rada města b e r e n a v ě d o m í zápis z 2. zasedání komise dopravní ze dne 25.2.2015. 
 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


